
DATATEKNIKSEKTIONEN INOM TLTH
SEKTIONSSTYRELSEN

Styrelsemötesprotokoll
2010–03–02

Protokoll styrelsemöte S08 2010–03–02

Närvaro: Sofia Mattsson Ordförande
Tobias Månsson Sekreterare
Fredrik Andersson Skattmästare Fr.o.m. §6 Beslutsuppföljning
Joakim Andersson Källarmästare
Anders Eriksson Cafémästare
Mazdak Farzone Sexmästare Fr.o.m. §6 Beslutsuppföljning
Tobias Johannesson Industrimästare
Christian Lindgren SRD-ordförande
Jessika Nilsson Programmästare
Philip Ridderheim Överphös

§1 OFMÖ Ordförande Sofia Mattsson förklarade mötet öppnat.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Inga personer att adjungera.

§4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med tillägget §10.1 50-öringens
vara eller icke vara.

§5 Föregående
mötesprotokoll

Eftersom Sekreteraren har varit slarvig så finns det inga proto-
koll att godkänna.

§6 Beslutsuppföljning Beslutsuppföljningen ser ut som följer:

# Genomförs av: Beslut/Uppgift: Beslutades: Rapporteras:
18 Sofia Policydokument S10 2009 S08 2010
35 Anders Mat i caféet S29 2009 S08 2010
1 Mazdak Bestick S01 2010 S08 2010

Sofia har inte gjort mer på policys. Policys rörande utskotten kan
mästarna själv formulera. Rapporteras nästa gång på S10.

Anders kommer att säljas toast under tentaveckan. Han har va-
rit i kontakt med Procordia, men inte fått något svar. Willys har
erbjudande på färdigrätter ungefär en gång i månaden. Rappor-
teras på S10.

Punkten Bestick bordlades.

§7 Utskottsrapporter Christian rapporterade att SRD har haft ett studierådsmöte där
det bl.a. diskuterades ett rekryteringsmöte i läsvecka 2. På det
rekryteringsmöte är det tänkt att ta upp hur CEQ fungerar och
hur studenter kan påverka. Andra halvan är tänkt att behand-
la vad som är bra och dåligt i huset och vilka förändringar man
vill/kan göra. Detta möte kommer vara öppet för alla, förhopp-
ningsvis kommer det serveras mat. Det har även varit stor-SRX
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där Fredrik Andersson och Christian var representanter från D.

Tobias J rapporterade att han haft ett industrimöte. Han har även
bett om hjälp från andra berörda mästare.

Tobias M rapporterade att han gett artisterna arbete, bl.a. Teknik-
fokus. DWWW anordnade StarKräft den gångna helgen.

Mazdak rapporterade att han mailat tillståndsmyndigheten gäl-
lande förvaring av öl och annan sportdryck. Han har även kollat
på kläder till sexet och gjort ett schema för våren. En tysklands-
resa är planerad den 12/3.

Jessika rapporterade att Scheja är svårkontaktad för att hyra pro-
jektor. Hon har även börjat kolla på vem som kan hålla i spel-
kväll. Schema för våren klart till S09.

Philip rapporterade att det varit phöshelg med lagom mängd al-
kohol. Schemat för nollningen är nästan klart. Staben jobbar på
ett uppdaterat sponsordokument . Fadderintervjuer kommer att
dra igång under läsvecka 1 och det finns många anmälda fadd-
rar.

Anders rapporterade att Cafémästeriet har låtit Jonny genomgå
"Cafémästarprovet". Han har även satt upp cafétider för tentape-
rioden. Jonny och Anders har sett över sortimentet oich uppda-
terat hemsidan.

Joakim rapporterade att de byggt om Snejk.

Fredrik rapporterade att han bokfört lite men väntar fortf. på
programmästeriet som väntar på märkvärdig som inte gjort sin
inventering. Denna inverntering måste vara klart innan S09 så att
vi kan lämna in ett bokslut för 2009. Han påpekade för Cafémäs-
taren att det hade varit bra om det gick att räkna fram svinnet
från Caféet.

Sofia rapporterade att hon var på ordförandekollegiemöte förra
veckan.

§8 Ekonomisk status Budget för Teknikfokus och Utedischo ska komma in innan VTM.

§9 Val av funktionärer Styrelsen beslöt att entlediga följande personer från respektive
post:
Jonny Springare - Funktionär inom Cafémästeriet

Styrelsen beslöt att välja följande personer till respektive post:
Jonny Springare - Vice Cafémästare
Mikael Rudner - Funktionär inom Industrimästeriet

§10 Smörgåstårtor i café Smörgåstårtorna som såldes i caféet var på prov och skulle inte

2 (3)



DATATEKNIKSEKTIONEN INOM TLTH
SEKTIONSSTYRELSEN

Styrelsemötesprotokoll
2010–03–02

kosta oss något. Nu har personerna i fråga kommit och bett om
pengar, hälften av vad vi sålde det för. Styrelsen beslöt att betala
tillbaka 90 kronor som var vår faktiskta vinst.

§10.1 50-öringens vara eller
icke vara

50-öringen kommer att försvinna och banken kommer att ta emot
den fram till 1:e mars 2011. Den 30/9 2010 kommer vi sluta ta
emot 50-öringar, samma dag som den upphör att gälla.

§11 Meddelande Fredrik meddelade att kåren diskuterar om KlubbUO ska bli hel-
tidare med mandatperiod på läsår.

Christian meddelade att kårvalsnomineringarna öppnar imor-
gon. Vidare kommer det att vara en strategidag med UN1 där
Felix Aronsson (PLD), Tobias Månsson (PLC) och Christian (UN1)
kommer att närvara. Inom kort kommer CEQ-tävlingen dra igång
där vinsten kommer att vara Cornelislunchbiljetter.

Mazdak meddelade att Informationsansvarig från kåren ville kom-
ma i kontakt med Alumniansvariga. Det planeras Tour de Sek-
tion på lördagen i tentaveckan.

Philip meddelade att veckoplaneringen till nollningen och att,
citat: Nation är onda!".

Christian meddelade att tekniskt basårsstudenter kommer till LTH
och lyssnar om programmen på LTH. Kåren kommer att sköta
det.

§12 Övrigt Sofia tyckte att sektionen kunde bjuda på tårta till lokalvårdarna
i utbyte mot vissa tjänster från dem. Eventuellt vill man smörja
dem för att i framtiden kunna låna deras tvättmaskin.

§13 OFMA Ordförande förklarade mötet öppnat, därefter avslutat.

Vid protokollet

Tobias Månsson
Sekreterare

Justeras

Sofia Mattsson
Ordförande

3 (3)


	§1 OFMÖ
	§2 Tid och sätt
	§3 Adjungeringar
	§4 Föredragningslista
	§5 Föregående mötesprotokoll
	§6 Beslutsuppföljning
	§7 Utskottsrapporter
	§8 Ekonomisk status
	§9 Val av funktionärer
	§10 Smörgåstårtor i café
	§10.1 50-öringens vara eller icke vara
	§11 Meddelande
	§12 Övrigt
	§13 OFMA

